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PROTOKÓŁ NR XII.2025 

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Bolesławcu,  

która odbyła się w dniu 17.04.2025r.  

w godzinach: 1500 - 1608 

w Sali Sesyjnej mieszczącej się przy ul. Wieluńska 2, 98-430 Bolesławiec 

 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia XII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Bolesławcu dokonał jej 

Przewodniczący - Pan Artur Dulski, zwany w dalszej części protokołu 

Przewodniczącym Rady. 

Przewodniczącym Rady poinformował, że obrady sesji są nagrywane i transmitowane. 

W oparciu o załączoną listę obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że obrady są 

prawomocne - obecnych 14 radnych  

                     – nieobecny radny: Szymon Pokora - nieobecność usprawiedliwiona 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Burmistrz Miasta i Gminy Bolesławiec - Jarosław Kubiś, 

Sekretarz Gminy - Agata Wypych, 

Skarbnik Gminy - Anna Grela, 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa - Ewa Janik,  

Radca Prawny - Karolina Markiewicz, 

Prezes OSP Bolesławiec – Janusz Pietrzak, 

Naczelnik OSP Bolesławiec oraz Komendant Gminny – Arkadiusz Kaczmarczyk   

pracownicy Urzędu Miasta i Gminy w Bolesławcu,  

 

2. Przyjęcie porządku sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek Radnym jest znany, ponieważ 

został przekazany wraz z materiałami - projektami uchwał. 

W związku z powyższym, Przewodniczący Rady zapytał, czy są propozycje do 

zmiany porządku sesji.   
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Sekretarz Gminy zgłosiła wprowadzenie uchwał: 

• w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Chróścinie, 

• w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Mieleszynie, 

• w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Żdżarach. 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś zgłasza inne zmiany do porządku obrad.  

Innych zmian nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w 

sprawie wprowadzenia zmian do porządku obrad 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Wyniki głosowania.   

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (14) 

Marianna Cierkosz, Artur Dulski, Damian Dybek, Piotr Fikus, Sandra Jakóbczyk, 

Aneta Kmiecik-Gwizdek, Marek Lis, Tomasz Lis, Katarzyna Maślanka, Renata 

Maślanka, Andrzej Ochocki, Marzena Piekielna, Kosma Świergiel, Bartłomiej Zuzek. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad 

przyjęciem porządku obrad po zmianach.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Wyniki głosowania.   

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marianna Cierkosz, Artur Dulski, Damian Dybek, Piotr Fikus, Sandra Jakóbczyk, 

Aneta Kmiecik-Gwizdek, Marek Lis, Tomasz Lis, Katarzyna Maślanka, Renata 

Maślanka, Andrzej Ochocki, Marzena Piekielna, Kosma Świergiel, Bartłomiej Zuzek. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

 

Porządek obrad przyjęty, po zmianach:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
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2. Przyjęcie porządku sesji. 

3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie udzielenia pomocy publicznej w formie dotacji celowej dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Bolesławcu, 

b) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025, 

c) w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Chróścinie 

d) w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Mieleszynie 

e) w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Żdżarach  

4.Zamknięcie obrad sesji. 

 

3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie udzielenia pomocy publicznej w formie dotacji celowej dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Bolesławcu, 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Bolesławiec uzasadniając przedmiotową 

uchwałę. Burmistrz poinformował, iż jednostka Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Bolesławcu zwróciła się z wnioskiem o udzielenie dotacji w wysokości 15.000 zł na 

zakup wozu bojowego. Dodatkowym argumentem strażaków było zebranie większość 

kwoty przez druhów – 35.000 zł oraz (dodatkowo) została wynegocjowana niższa 

cena samochodu - 50.000 zł.  

Następnie głos zabrał Prezes OSP Bolesławiec – J. Pietrzak. Prezes 

poinformował, iż w 2017 roku jednostce udało się zakupić samochód bojowy. 

Samochód był współfinansowany z środków WFOŚiGW w Łodzi, Komendę Główną 

PSP oraz ówczesnego Urzędu Gminy w Bolesławcu w kwocie 230.000 zł. Jednostka 

posiada również drugi samochód marki STAR, który obecnie ma 38 lat i jest bardzo 

wysłużony. Wobec powyższego, Zarząd OSP podjął uchwałę o przyczynieniu się do 

starań w celu pozyskania pieniędzy od sponsorów na zakup nowszego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego. Sponsorzy odpowiedzieli na apel strażaków i uzbierano 

35.000 zł i wobec tego brakuje 15.000 zł.  

Dalej Prezes poinformował o krótkim terminie realizacji zakupu samochodu. 

Poinformował również o możliwości przekazania samochodu marki STAR do innej 

jednostki na terenie gminy lub też sprzedaży tegoż samochodu bojowego, gdzie środki 

pozyskane ze sprzedaży zasiliły by budżet gminy. Następnie Prezes przybliżył 
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charakterystykę auta, planowanego do zakupu. Auto posiada 5.000 litrów wody, 

działko wodno-pianowe i napęd terenowy, dzięki któremu można prowadzić szybkie 

działania gaśniczo-ratownicze.  

Na koniec Prezes poinformował, że jednostka OSP Bolesławiec jest włączona do 

Wojewódzkiego Obwodu Operacyjnego w Kompanii Sieradz, gdzie jednostka działa 

na terenie całego województwa łódzkiego. W związku z powyższym, w momencie 

wyjazdu pierwszego samochodu ratowniczo-gaśniczego, zostaje drugi, który 

zabezpiecza mieszkańców gminy. Również w przypadku awarii sieci wodociągowej, 

zakupiony samochód będzie w stanie zabezpieczyć mieszkańców gminy w wodę 

sanitarną. Stąd prośba, aby pozytywnie przychylić się do prośby jednostki o dotację w 

wysokości 15.000 zł.  

Następnie głos zabrał Naczelnik OSP Bolesławiec oraz Komendant Gminny – 

Arkadiusz Kaczmarczyk. Komendant poinformował, że samochód marki STAR to jest 

wóz, który jeździł w zakładach płyt wiórowych. Samochód jest sprawny, ale 

najwyższa pora go wymienić. Nowy samochód jest to samochód ciężki, a nie średni. 

Samochód spowoduje podwojenie możliwości operacyjnych – może zabrać większą 

ilość sprzętu i posiada pół kilometra węża. Wóz będzie pełnił funkcję tzw. bufora 

wodnego. Następnie Komendant nawiązał do Wojewódzkiego Obwodu Operacyjnego, 

do którego jednostka należy od 2022r. Jednostka została przydzielona ze względu na 

posiadanie dwóch samochodów ratowniczo-gaśniczych. Do WOO należą jednostki 

Bolesławiec, Bytów, Galewice i JRG Wieruszów. Cztery jednostki wchodzą w skład 

plutonu wieruszowskiego i mogą być zadysponowane do pożarów długoterminowych. 

Autonomiczność w przypadku takiego wyjazdu, musi trwać 72 godziny, czyli 3 doby. 

Strażacy wówczas muszą sami się wyżywić, znaleźć nocleg, zapewnić paliwo itd. 

Wobec tego dobrze było by, aby drugi wóz został na miejscu w celu zabezpieczenia 

mieszkańców.  Na koniec Komendant przypomniał, iż jednostka pozyskała 60% kwoty 

od przedsiębiorców oraz poinformował o rynku samochodowym, który obecnie 

kształtuje się tak, iż są trzy kategorie – nowy pojazd, gdzie koszt wynosi 1.500.000 zł. 

Drugi próg to samochód ok. 15-letni, który kosztuje 300.000 zł – 400.000 zł. Trzeci 

próg samochód, który ma ok. 20 lat z perspektywą na kolejne 15 lat i kosztuje ok. 

50.000 zł. Okazja takiego zakupu samochodu pojawiła się, a takie okazje znikają 

bardzo szybko, stąd wystąpienie z prośbą.  
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Dalej Komendant również poinformował, że samochód marki STAR może zostać 

przekazany do innej jednostki na terenie gminy - OSP Żdżary lub OSP Gola. Jeżeli 

jednostki nie będą chciały przyjąć auta, to wówczas samochód może zostać sprzedany, 

tym samym odzyska się środki przekazane w dniu dzisiejszym.  

 Następnie głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Bolesławiec, który 

podziękował wszystkim przedsiębiorcom za przekazanie środków na rzecz jednostki 

OSP Bolesławiec oraz przekazał słowa uznania dla strażaków, że się postarali o środki.  

Komendant dopowiedział, iż w momencie podjęcia uchwały w styczniu, druhowie od 

razu ruszyli w teren i po trzech miesiącach jest 60% ceny. Zakłady produkcji drzewnej 

również widzą taką potrzebę, żeby w zabezpieczeniu był taki duży ciężki samochód. 

Zostały dołożone również własne środki z różnych zbiórek jak i strażacy zrzekają się 

ekwiwalentu za udział w akcjach ratowniczych, który wynosi 30 zł za godzinę akcji.  

Z własnych środków również dokupywany jest drobny sprzęt.   

 Nastąpiło otwarcie dyskusji. 

Jako pierwsza głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Katarzyna 

Maślanka.  

Wiceprzewodnicząca na wstępie pogratulowała uzbierania sumy pieniędzy przez 

druhów strażaków, jednakże ma na uwadze to, iż w miesiącu grudniu zostały złożone 

pisma o dofinansowaniu samochodów bojowych dla OSP Żdżary i OSP Mieleszyn, 

gdzie nie padło słowo o przekazaniu samochodu dla OSP Mieleszyn. Następnie 

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że na komisji padły słowa, iż jednostka OSP 

Bolesławiec ma największe szanse do pozyskania środków zewnętrznych. 

Poinformowała również, że inne sołectwa na rzecz inwestycji drogowych zrzekają się 

jakieś puli pieniędzy. Wobec tego, czy mieszkańcy Bolesławca nie mogą w ten sposób 

dopomóc jednostce?  

W odpowiedzi Komendant – A. Kaczmarczyk poinformował, że jednostka OSP 

Mieleszyn ok. 3 lat temu zakupiła samochód ratowniczo-gaśniczy średni, który jest 10 

lat młodszy, więc prawdopodobnie nie będą chcieli starszego samochodu. Natomiast 

OSP Żdżary posiada samochód 41-latni i tu jest pilna potrzeba wymiany. Dlatego 

propozycja skierowana zostało do OSP Gola i OSP Żdżary. W odniesieniu do 

funduszu sołeckiego, Komendant poinformował, iż oczywiście można zwrócić się do 

mieszkańców z zapytaniem o wsparcie. Jednakże dwa lata temu druhowie zwrócili się 
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do mieszkańców o cały fundusz sołecki i mieszkańcy przychylili się do ich prośby. 

Dzięki tym środkom zostało zakupione pełne wyposażenie osobiste każdego strażaka.  

W odpowiedzi Wiceprzewodnicząca poinformowała, że nie ma nic przeciwko 

zakupowi wozu bojowego, ale mówione było, iż należy równo traktować wszystkie 

jednostki.  

Komendant poinformował, że inne jednostki składają wnioski na 300-400 tysięcy 

złotych, a jednostka OSP Bolesławiec prosi o 15.000 zł.  

 Następnie głos zabrał Radny B. Zuzek, który jest również członkiem Zarządu 

Gminnego i OSP Gola  Poinformował, że przedstawi propozycję na Zarządzie OSP 

Gola i będzie wnioskował o przyjęcie samochodu, ponieważ na ostatnich ćwiczeniach 

był problem ze sprzętem – motopompą a autopompa, która jest w posiadaniu 

samochody STAR, jest lepszym rozwiązaniem. Natomiast odnosząc się do słów 

Wiceprzewodniczącej Radny poinformował, że bierze pod uwagę to co było mówione 

na komisji. Jednakże zagłosuje za dotacją choćby dlatego, iż druhowie sami uzbierali 

większość środków. Następnie Radny odniósł się do wniosków OSP Żdżary i OSP 

Mieleszyn, gdzie wnioskowane kwoty był o wiele wyższe. Radny poinformował, że ze 

względu na złą sytuację finansową gminy, może OSP Żdżary powinno zainteresować 

się takimi okazjami jak OSP Bolesławiec, ponieważ nowe auta też nie są najtańsze w 

utrzymaniu. Dalej Radny mówił o samochodach jakie są w posiadaniu jednostek.  

Na koniec Radny jako Przewodniczący Komisji Rozwoju Gminy zaproponował, żeby 

w momencie objazdu dróg również odwiedzić jednostki z terenu gminy i 

zweryfikować sprzęt strażacki i życzył, żeby zakup został sfinalizowany, a następnie 

służył mieszkańcom gminy.  

Kolejno głos zabrał Radny M. Lis. Radny zapytał, czy wnioskowana kwota 

15.000 zł została wygospodarowana bez specjalnych skutków ubocznych w budżecie 

gminy.  

W odpowiedzi Skarbnik poinformowała, że o 15.000 zł została pomniejszona rezerwa, 

która jest zaplanowana na cały rok trwania budżetu. Niestety z środków 

funkcjonowania OSP nie ma wolnych środków.  

Dalej Radny M. Lis uważał, że pomiędzy jednostkami OSP jest specyficzna 

rywalizacja, jednakże mając na uwadze bezpieczeństwo, tej rywalizacji nie powinno 

być. Ponadto Bolesławiec ma jak największą sprawczość., ponieważ jednostka OSP 

Bolesławiec uczestniczy na terenie powiatu, a nawet województwa w działaniach 
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ratowniczo-gaśniczych, stąd propozycja, aby podjąć przedmiotową uchwałę, aby drugi 

samochód został w zasobach jednostki na terenie gminy.  

W odpowiedzi na słowa Radnego M. Lisa, Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, 

że jej zdaniem nie jest to nagła potrzeba, ponieważ OSP Bolesławiec posiada nowe 

auto. Takie okazje były, są i będą.  

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady, który poinformował, że wcześniej 

była rozmowa na komisji na temat zakupu samochodów do jednostek OSP Żdżary i 

OSP Mieleszyn. Również swoje stanowisko na ten temat ma Zarząd Gminny oraz 

Komendant, który wie, gdzie, jaka jednostka, dąży do sukcesu. Odnosząc się do 

rywalizacji Przewodniczący Rady stwierdził, że rywalizacja jest dobra. Jednak należy 

wszystkie jednostki należy brać na jednym poziomie, pod względem dążenia do 

wyznaczonych celów. Zmiany natomiast w taborze muszą następować ciągle, 

ponieważ należy się rozwijać.  

Na koniec podsumowując wypowiedź Przewodniczący Rady stwierdził, że jest za tym, 

aby przyznać dotację dla jednostki, chociaż należy o wszystkich jednostkach zawsze 

pamiętać.   

Na koniec głos zabrał Prezes OSP Bolesławiec – J. Pietrzak, który 

poinformował, że nie ma żadnej rywalizacji w OSP. Wszystkie jednostki pomagają 

sobie wzajemnie. Ponadto wszystko co zostało wypracowane przez ostatnie trzy 

kadencje – zakup samochodów, remont strażnic, wyposażenie w sprzęt jednostek, to 

wszystko również przy współpracy z radą i urzędem, jak i pozyskanym dotacją. 

Natomiast to, że każda jednostka ma swoje aspiracje, nie może przekreślać tego, że 

jest między jednostkami rywalizacja.  

Więcej głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję stwierdził kworum i przeszedł do 

głosowania.   

Głosowano w sprawie: w sprawie udzielenia pomocy publicznej w formie dotacji 

celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Bolesławcu 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Marianna Cierkosz, Artur Dulski, Damian Dybek, Piotr Fikus, Sandra Jakóbczyk, 

Aneta Kmiecik-Gwizdek, Marek Lis, Tomasz Lis, Renata Maślanka, Andrzej Ochocki, 

Marzena Piekielna, Kosma Świergiel, Bartłomiej Zuzek 

PRZECIW (1) 

Katarzyna Maślanka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

W wyniku głosowania Rada Miejska w Bolesławcu podjęła uchwałę Nr XII/90/2025 

w sprawie udzielenia pomocy publicznej w formie dotacji celowej dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Bolesławcu (załącznik do protokołu).  

  

b) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025, 

Przewodniczący Rady przekazał głos Pani Skarbnik – Annie Grela.  

Skarbnik poinformowała, że zmiany podyktowane są uchwałą dotyczącą dotacji dla 

OSP Bolesławiec, ale także wprowadzeniem nowych zadań inwestycyjnych do 

załącznika, gdzie Skarbnik podkreśliła, że w dniu dzisiejszym rada zostaje 

zaznajomiona z tematem w celu podjęcia decyzji, czy w ogóle należy wykonywać 

zadanie, a nie być postawionym przed faktem dokonanym.   

Zmiany w budżecie dotyczą m.in. zamiar zakupu Programu iGeoPlan do publikacji 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, przeniesienie środków na 

wynagrodzenie na Czyste Powietrze (jest to sprawa formalna, ponieważ zostały środki 

z zakupu drukarki sieciowej) oraz zwiększenie środków na wyposażenie kuchni w 

szkole w miejscowości Żdżary - jest to zabezpieczenie wkładu własnego 20%, gdzie 

można pozyskać sumę 80.000 zł na wyposażenie. Kierownik uzupełniła wypowiedź 

Pani skarbnik, że w ramach dotacji zostanie pomalowana kuchnia oraz zakupiony 

sprzęt m.in. piekarnik okap, zmywarka przemysłowa. Skarbnik dopowiedziała, że 

Dyrektor twierdził, że w przyszłym roku czekała by przedmiotowa inwestycja.  

Nastąpiło otwarcie dyskusji. 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady, który dopytywał o wynagrodzenie 

personalne punktu Czyste Powietrze. Skarbnik poinformowała, że są to środki dla 

osoby obsługującej przedmiotowy punkt. Zadanie inwestycyjne zostało rozliczone, a 

oszczędności przenosimy na wynagrodzenie. Punkt Czyste Powietrze funkcjonuje od 

września bieżącego roku do września kolejnego roku. Te środki są refundowane, ale 

wcześniej gmina musi zapewnić własne środki. 
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 Następnie głos zabrał radny M. Lis, który zapytał o wysokość środków 

przekazanych na iGeoPlan i skąd pochodzą środki.  

W odpowiedzi Skarbnik poinformowała, że otrzymuje wniosek od osoby 

merytorycznej o zabezpieczanie środków w wysokości 30.000 zł. i takie środki zostały 

zabezpieczone.  

Następnie głos zabrała Kierownik E. Janik. Kierownik poinformowała, że w kwotę 

22.000 zł plus VAT wchodzą koszty – wektoryzacja planów, złożenie metadanych, 

realizacja wpisów i wyrysów, również z możliwością samodzielnego wykonania przez 

mieszkańców, nadzór autorski, szkolenie, obsługa, umieszczanie nowych danych. 

Następnie 3.500 zł rocznie obsługa. Na ten moment mamy 10 planów oraz w 

przyszłości plan ogólny. Do tej pory wypisy i wyrysy były wykonywane ręcznie co nie 

najlepiej świadczyło o gminie. Ponadto przedmiotowy temat był poruszany na 

ostatniej komisji, gdzie rada przychyliła się do propozycji.  

Kolejno głos zabrał Burmistrz, który stwierdził, iż zmniejszamy ryzyko, które w tym 

momencie zmniejszamy, ponieważ plany zaczynają się na siebie nakładać. Ponadto 

plan zagospodarowania przestrzennego to nie tylko mapa, ale również wszystkie 

treści. Obsługa wypisów i wyrysów zmniejsza ryzyko błędu i daje przestrzeń do 

innych działań dla pracownika. Dalej Burmistrz poinformował, że na stronie 

internetowej gminy Bolesławiec znajduje się zakładka, w której znajduje się MPZ z 

2002r., który jest nie czytelny. Ponadto aplikacja również będzie obsługiwać plan 

ogólny. Temat planu będzie zawsze tematem ciągłym i aktualnym. Dalej Burmistrz 

podkreślił, że zdaje sobie sprawę, że sytuacja finansowa nie jest łatwa jednak temat 

planów jest zawsze aktualny i potrzebny dla mieszkańców prywatnych jak i 

przedsiębiorców.  

Głos zabrał informatyk urzędu, który poinformowało, że zostało przeprowadzone 

rozeznanie rynku i przedstawiona oferta jest najkorzystniejsza, m.in. ze względu na 

koszt utrzymania programu na kolejne lata. Bowiem każda aktualizacja planu będzie 

robiona na podstawie tego kosztu, nie będzie dodatkowych kosztów. Pod warunkiem, 

jeżeli diametralnie przepisy prawa nie ulegną zmianie.  

 Następnie Radny M. Lis wyjaśnił, że nie jest przeciwny dokonania zakupu – 

wręcz przeciwnie, rozumie potrzebę. Jednakże Przewodniczący Rady sugeruje, że nie 

ma potrzeby. Radny stwierdził, że ma prawo zadawania pytań, więc pyta. Ponadto 

sesja jest transmitowana i elektorat Radnego oczekuje wyjaśnień. Radny spotyka się z 
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zarzutami, że wszystko omawiane jest w cieniu komisji, gdzie na komisji jest tylko 

stanowisko i głosowanie, stąd zadawanie pytań.  

 Na koniec głos zabrał Radny P. Fikus, który dopytywał o ponoszoną opłatę, 

która wynosi 50 zł. radny zapytał czy firma udostępniająca program również 

pośredniczy w transakcjach bankowych, czy też gmina musi zapewnić taki dostęp.  

Niestety na chwile obecną nikt nie umiał udzielić odpowiedzi. Kierownik jedynie 

stwierdziła, że wypis i wyrys jest płatny, więc będzie opłata. Radny również pytał, czy 

środki pieniężne od razu wpłyną na konto bankowe urzędu, czy po pewnym czasie.  

Więcej głosów w dyskusji nie było.  

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził kworum i 

przeszedł do głosowania.   

Głosowano w sprawie: w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marianna Cierkosz, Artur Dulski, Damian Dybek, Piotr Fikus, Sandra Jakóbczyk, 

Aneta Kmiecik-Gwizdek, Marek Lis, Tomasz Lis, Katarzyna Maślanka, Renata 

Maślanka, Andrzej Ochocki, Marzena Piekielna, Kosma Świergiel, Bartłomiej Zuzek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

W wyniku głosowania Rada Miejska w Bolesławcu podjęła uchwałę Nr 

XII/91/2025 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025 (załącznik do 

protokołu). 

 

c) w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Chróścinie 

Przewodniczący Rady przekazał głos Pani Sekretarz Gminy. 

Sekretarz poinformowała, że wypowiedź będzie również dotyczyła następnych dwóch 

uchwał – Mieleszyna i Żdzar.  

Następnie poinformowała, że tak jak było mówione na ostatniej sesji, są to 

szablonowe, o takiej samej treści uchwały. Po ostatniej sesji uchwały zostały przesłane 

do nadzoru. Nadzór poinformował, że jest potrzeba, aby na najbliższej sesji 

wprowadzić niewielkie korekty do treści i wykorzystując zwołanie Nadzwyczajnej 



11 
 

Sesji Rady Miejskiej, jest okazja, aby móc dopełnić formalności. Korekta uchwał 

polega na usunięciu publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego. 

Stanowisko nadzoru jest jednoznaczne, że uchwały mają być niepublikowane, w 

związku z tym zapis ten znika. Dodatkowo w treści pojawia się zapis dotyczący 

uzyskania pozytywnej opinii Łódzkiego Kuratora Oświaty, które urząd uzyskał. W 

związku z powyższym uchwały, które były podjęte w dniu 27 marca, uchyla się i ten 

zapis pojawia się w §5.  Jeśli chodzi o załączniki, to w treści nic się nie zmienia.  

Nastąpiło otwarcie dyskusji. 

Dyskusji nie podjęto.  

W związku z powyższym, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję stwierdził kworum 

i przeszedł do głosowania.   

Głosowano w sprawie: w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

Chróścinie 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marianna Cierkosz, Artur Dulski, Damian Dybek, Piotr Fikus, Sandra Jakóbczyk, 

Aneta Kmiecik-Gwizdek, Marek Lis, Tomasz Lis, Katarzyna Maślanka, Renata 

Maślanka, Andrzej Ochocki, Marzena Piekielna, Kosma Świergiel, Bartłomiej Zuzek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

W wyniku głosowania Rada Miejska w Bolesławcu podjęła uchwałę Nr 

XII/92/2025 w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Chróścinie 

(załącznik do protokołu). 

 

d) w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Mieleszynie 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Dyskusji nie podjęto.  

W związku z powyższym, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję stwierdził kworum 

i przeszedł do głosowania.   

Głosowano w sprawie: w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w  

Mieleszynie 
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W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marianna Cierkosz, Artur Dulski, Damian Dybek, Piotr Fikus, Sandra Jakóbczyk, 

Aneta Kmiecik-Gwizdek, Marek Lis, Tomasz Lis, Katarzyna Maślanka, Renata 

Maślanka, Andrzej Ochocki, Marzena Piekielna, Kosma Świergiel, Bartłomiej Zuzek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

W wyniku głosowania Rada Miejska w Bolesławcu podjęła uchwałę Nr 

XII/93/2025 w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Mieleszynie 

(załącznik do protokołu).  

 

e) w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Żdżarach  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Dyskusji nie podjęto.   

W związku z powyższym, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję stwierdził kworum 

i przeszedł do głosowania.   

Głosowano w sprawie: w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w 

Żdżarach 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marianna Cierkosz, Artur Dulski, Damian Dybek, Piotr Fikus, Sandra Jakóbczyk, 

Aneta Kmiecik-Gwizdek, Marek Lis, Tomasz Lis, Katarzyna Maślanka, Renata 

Maślanka, Andrzej Ochocki, Marzena Piekielna, Kosma Świergiel, Bartłomiej Zuzek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

W wyniku głosowania Rada Miejska w Bolesławcu podjęła uchwałę Nr 

XII/94/2025 w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Żdżarach 

(załącznik do protokołu).  
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4. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie punktów w porządku obrad i zamknął 

XII Sesję Rady Miejskiej w Bolesławcu. 

Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący Rady  

 

Artur Dulski 

Protokołowała:  

 

insp. M. Kaczmarczyk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załączniki:  

1. lista obecności radnych  

2. podjęte uchwały podczas XII Sesji rady Miejskiej  


